

ScentController.one

SCENTCOMMUNICATION's ScentController are professional dispersing systems for one or several scents that, due to their technical sophistication, offer an accurate impression of the original fragrance or aroma in a variety of applications. These can be found wherever products and brands seek to optimize sales volume by standing out and accentuating their uniqueness in the market.

SCENTCOMMUNICATION's ScentController sind professionelle Ausbringungssysteme für einen oder mehrere Düfte, die maximale Dufttreue (Duftauthenzität) in einer Vielzahl von Einsatzfeldern garantieren. Diese eröffnen sich überall dort, wo Produkte und Marken sich stärker differenzieren und akzentuieren müssen und nach Steigerung des Umsatzes suchen.

Product:

The SCENTCOMMUNICATION ScentController.One is designed either to be built into the product environment or to be used independently from the product. The system is equipped with a high-performance, long-life ScentTube and can be activated by a motion sensor or at the push of a button.

- dry scent and aroma sampling
- easy to assemble and integrate
- suitable for long-term use
- standardized cartridge system

Applications:

In the scent/aroma field, for laundry and cleaning products, personal care products/toiletries. For integration into product presentations, shelves, displays and architecture. Recommended installation height: 4 to 5 feet above floor.

Maintenance and service:

The SCENTCOMMUNICATION ScentController.One is maintenance-free. The cartridge is easy to replace. In addition to Standard Level Customer Service, assembly assistance is also available.

Accessories and supplies:

SCENTCOMMUNICATION
ScentTube

Produkt:

Der SCENTCOMMUNICATION ScentController.One ist für den Einbau im Produktumfeld oder produktunabhängig vorgesehen. Das System – ausgestattet mit einer leistungsstarken ScentTube mit langer Nutzungsdauer – kann über Bewegungssensor oder Drucktaster ausgelöst werden.

- trockene Duftausbringung
- einfache Montage/Integration
- langfristiger Einsatz
- standardisiertes Kartuschen-system

Anwendung:

Im Duft-/Aromen-Bereich, bei Wasch-, Pflege- und Reinigungsmitteln. Integration in Warenpräsentationen, Regale, Displays und Architektur. Empfohlene Einbauhöhe: 125 bis 140 cm über Boden.

Wartung und Service:

Der SCENTCOMMUNICATION ScentController.One ist wartungsfrei. Der Austausch der Kartusche ist einfach zu handhaben. Zusätzlich zum Kundendienst Standard Level bieten wir Montage-Unterstützung an.

Zubehör und Verbrauchsmaterial:
SCENTCOMMUNICATION
ScentTube



1 ScentTube compartment
ScentTube Aufnahme



2 Scent Nozzle
Duftdüse



Technical Specifications / Measurements

Technische Daten / Maße

ScentTube compartment / ScentTube Aufnahme	Length / Länge	4,7" 120 mm	Activation / Ansteuerung	Sensor/Push Button / Sensor/Taste	
	Diameter / Durchmesser				
	Cylinder / Zylinder	1,6" 40 mm		AC Power Supply / Spannungsversorgung	115 V 230 V
	Nozzle / Düse	1,9" 50 mm			60 Hz 50 Hz
Air Management Air Management	Height / Höhe	8" 205 mm	Weight/Gewicht	ScentTube compartment:	0.37 lbs
	Width / Breite	7,2" 182 mm		ScentTube Aufnahme:	0,2 kg
	Depth / Tiefe	8,2" 207 mm		Air Management:	5.22 lbs
				Air Management	2,8 kg